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Referat Kantineudvalg 

Forvaltning: Udvikling, Miljø og Teknik Ejendomsservice  
Møde vedr.: Kantineudvalg 
Mødested: Laksetorvet Lokale E.1.93 
Mødedato: 08.03.2023 kl. 14.00 – 15.00  

Deltagere: Gerti Vester, Jan Hyldgaard, Camilla Granau Nielsen, Else Rohde, Arne Møller-
Hansen, Monika Andersen, Rikke Mark og Manne Berg Cramer (Referent)  

                  

• Velkomst ved Gerti og Manne 

• Variation af udbud i kantinerne 
o Variation er fin i kantinerne udtalte kantineudvalget 

• Ris/Ros 
o Rugbrød er nogle dage tørt, kantinen er obs. på dette 
o Ros til grovbollerne 
o Godt og krydderet mad 
o Frugtordningen 

▪ Man vil gerne have mere dansk frugt.  
▪ Bananer tit af dårlig kvalitet 
▪ Frugt med for lidt smag 
▪ Kantinen ser på udbud næste gang og tager ovenstående punkter med.  

• Serviceniveau i kantinerne 
o Der bliver fortalt der er en god service i kantinerne 

• Mødeforplejning 
o Mødeforplejningen fungerer fint med udvalg og service.  
o Flere nye snacks til møder arbejdes der med. 

• Betalingssystemer 
o Der har været problemer med 10 turs kort til kantinen, Gerti henviser til vejledninger 

på Broen, som skal følges 
o Man vil gerne kunne bruge kortbetaling på telefonerne, kantinen undersøger om det 

kan lade sig gøre 

• Concierge. 
o Det går den rigtige vej med udbedringen af fejl i concierge, men der kommer stadig 

fejl ind i forbindelse med bestilling af mad og møder, som vi arbejder med. 

• Workshop om Mad- og måltidsstrategi 

o Randers Kommune er netop nu ved at lave sin første Mad- og måltidsstrategi. 
Strategien er en udløber af Klimaplanen og har som sit primære formål, at hjælpe 
med en reduktion af CO2 fra kommunens måltider – derudover vil den også have 
fokus på ernæring og sundhed samt god og velsmagende madkultur. 

o Gerti informerede om man b.la arbejder med klima og bæredygtighed, årstidens 
råvarer, mindre kød 80 gram pr. mand, følger kostrådene, minimerer madspild, 
reducerer øksekødsforbruget med 40%, dette vil man også arbejde med 
fremadrettet i Kantinerne i Randers kommune 

• Nye tiltag i kantinen 
o Udskåret frugt i små potionsposer  
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• Fremtidige møder 
o Der blev aftalt på mødet, at man fremadrettet ville sætte mødefrekvens til 2 x årligt.  
o Møderne vil fremadrettet blive meldt ud i god tid. 

• Kaffeordning 
o Der oplyses om vi er i gang med udskiftning af instant-kaffemaskiner, så det 

fremadrettet bliver bønnemaskiner, dette vil blive udført forår/sommer 2023 

• Evt. 
 
 
 
Udvalget består af følgende personer. 

• Manne Berg Cramer Ejendomsservice 

• Gerti Vester, Kantinen Ejendomsservice 

• Arne Møller-Hansen, IT-afdelingen 

• Jan Hyldgaard Engrob, Kommunikationsafdelingen 

• Monika Andersen, Social og Arbejdsmarked 

• Else Rohde, Udvikling, Miljø og Teknik 

• Rikke Mark, Sundhedscenteret Thors Bakke 

 

 


